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Östhammars Sportklubb – Huvudstyrelse 

Styrelse för Verksamhetsåret 2020 

Ordförande Lena Åkman 

Vice Ordförande Kenneth Stensson 

Kassör Johanna Hellbom 

Vice Kassör Peter Myson 

Sekreterare Katarina Ståhl 

Vice Sekreterare Dan Almcrantz 

Övriga ledamöter Per Stangebye 

Ulf Wiberg 

Sara Eriksson 

Suppleant Pernilla Eriksson 

Sektionsordföranden Johan Köhler – Ishockey 

Jessica Smedjegård – Fotboll 

Claes-Göran Runermark – Skidor 

Cecilia Larsson – Tennis 

Revisorer Björn Johansson 

Christine Berglund 

Valberedning Sektionsordföranden, Johan Köhler sammankallande 

 

Kansli 

ÖSK kansli med adress: kansli@osthammarssk.se, www.laget.se/OsthammarsSK 

Verksamhet 2020 

2020 har varit ett annorlunda och utmanande år på många sätt. I slutet av 2019 uppmärksammades 

coronaviruset i Kina som sedan spred sig till hela världen.  

Covid-19 har påverkat hela vårt verksamhetsår. Trots detta har sektionerna haft möjlighet att bedriva 

sina verksamheter även om det är långt ifrån det vi är vana vid – såväl utövare, tränare och ledare har 

självklart saknat att inte kunna träna och tävla som vanligt. Läget har också medfört begränsningar i 

antal besökare och i vissa perioder publikfria matcher, vilket har medfört färre intäkter under ett 

normalt verksamhetsår.  

De satsningar som sektioner och huvudstyrelse planerat för map utbildning har tyvärr inte gått att 

genomföra som planerat. 

Verksamhetsberättelse 
2020 

Östhammars Sportklubb 

mailto:kansli@osthammarssk.se
http://www.laget.se/OsthammarsSK
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Utöver ordinarie verksamhet har sektionerna arrangerat en del alternativa aktiviteter för att på andra 

sätt främja aktivitet och rörelse hos barn och ungdomar. Se vidare under sektionernas 

sammanfattningar av verksamhetsåret. 

Inom huvudstyrelsen har arbete genomförts med syfte att underlätta det administrativa arbetet för 

sektionerna. Som exempel har ett gemensamt policydokument tagits fram baserat på underlag från 

Fotbollssektionen. Ett samlat policydokument som gäller för hela föreningen finns nu framtaget som 

beskriver verksamhetspolicy, drogpolicy, trafikpolicy och krishantering.  

Det har även genomförts en utredning för att klarställa historien om föreningen Östhammars 

Idrottspark upa (utan personlig ansvarighet) med ett förslag till process för ansökan av byggnadslov 

inom denna idrottsanläggning.  

Huvudstyrelsens långsiktiga arbete med handlingsplanen för mobbing, diskriminering och kränkande 

särbehandling färdigställdes och kommunicerades inom sektionerna. 

Ett av föreningens större sponsoravtal förnyades under slutet av året. 

Statistik 

Under året har 6 styrelsemöten och 1 strategiseminarium genomförts. Årsmötet senarelades att 

genomföras senast i juni månad pga pågående pandemi, Covid-19.  

Föreningen hade vid årsskiftet 2020-12-31 643 registrerade medlemmar, varav fyra hedersmedlemmar 

Kurt Angéus, Peter Naeslund, Kjell Eriksson, Lennart Andrén 

Medlemsavgiften under 2020 var 100 kr. Sponsormedlemskap var 500 kr. 

Ekonomi 

Det ekonomiska resultatet framgår av Ekonomisk Berättelse för 2020. 

Möjligheten att söka bidrag med anledning av pandemin covid-19 har nyttjas, både från Östhammars 

kommun, Riksidrottsförbundet m fl. Ett initiativ togs tidigt från huvudstyrelsen att uppmuntra till 

ekonomiskt stöd till föreningen då flera planerade intäkter från kioskverksamhet, cuper och 

turneringar skulle utebliva.  

Utmärkelser 

Utmärkelser ÖSK 

• Melvin Kumar tilldelades priset Årets ÖSKare 

• Dan Almcrantz tilldelades priset Årets Ungdomsledare (ÖSK) 

Övriga stipendier och Utmärkelser 

• Lars-Ove Olsson tilldelades Östhammars Kommuns pris för Årets Ungdomsledare. 

 Årets ÖSKare Årets Ungdomsledare 

1991 Björn Johansson  

1992 Peter Naeslund  

1993 Robert Larsson  

1994 Owe Eklöf  

1995 Ingen nominerad  
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1996 Richard Henriksson  

1997 Åsa Vällfors  

1998 Håkan Sjöberg  

1999 Ingen nominerad  

2000 Ingen nominerad  

2001 Ingen nominerad  

2002 Ingen nominerad Inger Modig Lind 

2003 Richard Ericsson Åke Stigsson 

2004 Henrik Johansson & Stefan Njurling Lars Karlsson 

2005 Henrik Runermark Roger Nilsson 

2006 Stefan Lindgren d.ä Patrik Eliardsson 

2007 Ingen nominerad Conny Helén 

2008 Thomas Bendiksen Ylva Vidhög & Ulrika Forsberg 

2009 Ulf Mattsson Anita Hartman-Persson 

2010 Lars Flemström Viktor Goijenfalk 

2011 Joachim Lindström Lars-Ove Olsson 

2012 Ingen nominerad Fredrik Karlsson 

2013 Per Ingemarsson Anders Jansson 

2014 Björn Lindgren Joachim Lindström 

2015 Lars-Ove Olsson Anna Nylén 

2016 Conny Helén Ingen nominerad 

2017 Niklas Tegelberg Peter Andersén 

2018 Michael Åkman Johan Holmgren 

2019 Emma Landberg, Eva Malmsten, Elina 

Ingemarsson, Zabine Wahlqvist 

Burman 

Markus Söderblom 

2020 Melvin Kumar Dan Almcrantz 

 

Verksamhetsplan 

Inför 2020 hade följande mål satts upp i Verksamhetsplanen: 

• Hålla bredd på seniorverksamhet 

• Grundläggande ledarskapsutbildning för alla ungdomsledare 

• Nå ut med gemensam information till alla nya ÖSK-medlemmar 

• Kommunicera handlingsplan för mobbing, diskriminering och kränkande särbehandling till 

alla aktiva, ledare och föräldrar 

Arbetet med handlingsplanen för mobbing, diskriminering och kränkande särbehandling färdigställdes 

och beslutades. Likaså togs ett flertal policydokument framtagna av Fotbollssektionen om hand och 

fördes om till policies som gäller för hela föreningen. 

Av naturliga skäl kunde inte ledarskapsutbildningen planeras och genomföras. 

Tidigt under våren startade en diskussion i huvudstyrelsen om hur föreningen kan utvecklas på kort 

och lång sikt. En strategidag genomfördes där tre mål valdes ut att arbeta vidare med. De mål som 

valdes var de som styrelsen ansåg var grundläggande byggstenar för föreningen över tid, varför de 

övriga två mål som låg inom ramen för årets verksamhetsplan lades vilande tills vidare. 

Inför hösten gick styrelsen ut med en information till föreningens medlemmar om att Östhammars SK 

avser starta upp ett sektionsgemensamt arbete med syfte att utveckla föreningen på såväl kort som lång 
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sikt. Målet är att skapa bättre förutsättningar för våra medlemmar och ledare samt uppfattas som en 

attraktiv förening för andra. Tanken var att (om läget med pandemin blev bättre) starta upp 

arbetsgrupper tillsammans med intresserade medlemmar inom följande områden: 

1. Attrahera medlemmar: Hur vi attraherar barn, ungdomar och seniora idrottsutövare till vår 

förening 

2. Engagera ledare: Hur vi engagerar ledare i vår förening 

3. Utöka föreningens verksamhetsområde: Hur vi kan starta nya sektioner alt annan 

verksamhet inom ramen för ÖSK verksamhet 

På grund av ett oförändrat pandemiläget under 2020 begränsades förutsättningar för att involvera 

medlemmar och bilda arbetsgrupper så att dessa aktiviteter kunde starta ordentligt. Arbetet parkerades 

för nystart under nästkommande verksamhetsår. 

 

För Östhammars SK, 

Lena Åkman, Ordförande 

 

 

________________________          ________________________          ________________________ 

Lena Åkman             Kenneth Stensson                      Johanna Hellbom 

 

________________________          ________________________          ________________________ 

Peter Myson             Katarina Ståhl                      Dan Almcrantz 

 

________________________          ________________________          ________________________ 

Per Stangebye             Sara Eriksson                      Ulf Wiberg 
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                                                                            Årsmötesprotokoll 2021 bilaga 2 

Östhammars Sportklubb – Skidsektionen 

Skidsektionen, som är en av fyra aktiva sektioner inom föreningen Östhammars 

Sportklubb, har under verksamhetsåret 2020 haft följande styrelse med specifika 

ansvarsområden: 

Claes-Göran Runermark  Ordförande 

Per Ingemarsson  Vice ordförande (spåransvarig) 

Tage Lundgren  Kassör 

Henrik Runermark  Sekreterare och valberedning 

Klas Andersson  Ledamot (tävlingsansvarig) 

Mats Carlén   Ledamot (ungdomsansvarig) 

Bertil Jonsson  Ledamot (ansvarig för skidsportanläggningen) 

Karl-Artur Östlund  Ledamot (skoterunderhåll) 

Henrik Gille   Ledamot (valberedning) 

Thomas Berg   Ledamot 

Allmänt 

Verksamhetsåret 2020 har varit allt annat än normalt. Coronapandemin slog till i Sverige i 

början av mars. Därefter har inget varit sig likt. Vi har alla blivit uppmanade att hålla avstånd 

och inte träffa andra människor utanför familjen. Detta har naturligtvis påverkat en 

idrottsförening som ÖSK såväl ekonomiskt som verksamhetsmässigt. För skidsektionen, med 

relativt liten verksamhet, har det i första hand påverkat våra möjligheter till styrelsemöten. 

Styrelsemöten har flyttats till en större lokal eller ställts in.  

Årsmötet för 2020 genomfördes elektroniskt via s.k Silent Consent (tyst medgivande) vilket 

innebar att samtliga underlag delgavs styrelsen för synpunkter. Efter att dessa har beaktats har 

årsmötesprotokollet fastställts per capsulam.    

 

Verksamhetsberättelse 
2020 

ÖSK Skidsektion 
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Sektionens styrelsemöte  

Sektionen har haft 4 protokollförda möten under året inkl. årsmötet. Alla ekonomiska 

transaktioner har genomförts inom av huvudstyrelsen i delegation givna ramar och godkänd 

budget. 

Sektionen har varit representerad av ordförande vid ÖSK huvudstyrelsemöten och också 

deltagit i föreningens valberedning.  

Skidåkning och friskvårdsbefrämjande verksamhet  

Vintern 2019/2020 var en vinter helt utan snö i Östhammar. Snön lyste med sin frånvaro och 

därav har inga vinteraktiviteter kunnat genomföras. Att under en vintersäsong inte kunna åka 

skidor vid något tillfälle i Östhammar har inte inträffat de senaste 35 åren. Bilden nedan 

illusterar väl hur det såg ut den 19 februari 2020 i Östhammars motionsspår. 

 

Som en aktivitet under pandemin anordnade sektionen en tipspromenad längs spåret under maj 

och juni. Frågorna var uppdelade för barn och vuxna och var bl.a ett sätt att informera om 

Östhammars Sportklubb som förening. Antal deltagare blev kanske något sämre än förväntat 

men var trots detta en motionsaktivitet helt i enlighet med Folkhälsomyndigheten.    

Vintern 2021 har börjat något bättre och skidspår kunde därför anläggas den 15/1. Vi får alla 

hoppas att det kan fortsätta då intresset för skidåkning i Östhammar förefaller vara stort.  

Motionsspår och skidsportanläggningen 

Sektionen har som vanligt under hösten preparerat motionsspåret med flis och grus. Flis har 

levererats av en generös företagare och volymen på lagerplatsen är tillräcklig för att räcka även 

nästa år.  

Med anledning av de upprepade problemen med belysningens drosslar och att befintliga lampor 

innehåller en mindre mängd kvicksilver har skidsektionen tagit ett initiativ till att byta samtliga 

lampor till LED. Arbetet skulle genomföras av skidsektionen tillsammans med en behörig 

elektriker från kommunen och omfattar byte av samtliga lampor och borttagande av tillhörande 
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drosslar. En ekonomisk kalkyl har tagits fram för detta arbete och överlämnats till 

Fritidskontoret som lovat återkomma med ett svar. 

Efter ett flertal kontakter med Fritidskontoret har förslaget att byta lampor och ta bort 

tillhörande drosslar reviderats. En ny målsättning har satts upp som innebär utbyte av samtliga 

armaturer till en modern LED-belysning.  

Vid kontakt med Fritidskontoret januari 2021 så förefaller det klart att armaturerna kommer att 

bytas under 2021. Tidplan för arbetet kommer att delges skidsektionen när den finns framme 

men preliminärt är tidpunkten satt till tidig höst. 

Ekonomi 

Sektionens verksamhet har balanserats inom ramen för de ekonomiska förutsättningarna och 

har för 2020 medfört ett visst överskott i förhållande till budget, 5.235 SEK. Den primära 

orsaken till överskottet är den dåliga vintern och därmed inga kostnader för planerade aktiviteter 

och skoterbränsle. 

Sektionens ekonomiska tillgångar vid 2020 års bokslut är 60.016 SEK. 

Utrustning och inventarier bedöms vara i god kondition. 

 

/Styrelsen ÖSK Skidsektion 
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Sektionen 

Sektionsstyrelsen har under verksamhetsåret haft 10 ordinarie sammanträden och en styrelsekonferens. 

Fotbollssektionen har också kallat till 7 st. ”söndagsmöten” där deltagare från alla lag bjudits in. 

Flertalet av mötena har skett digitalt pga. pandemiläget. 

Damcupen 

Vårt arrangemang av den traditionsenliga cupen i inomhusfotboll för damer genomfördes även 2020. 

Det var 12 lag som deltog, och spelade fotboll hela dagen. 

Det var ca 400 personer som besökte hallen. Det bjöds på bra fotboll, spännande matcher och bra drag 

på läktarna. Och allting bidrog till att det blev en mycket lyckad dag. 

Dessutom så gjorde ju våra Damer en kanon Cup. Final och match om 3:e pris, resulterade i.              Att de 

blev 1:a och 3:a i Cupen 

Fotbollens Dag 
Fotbollens dag blev tyvärr inställd pga. pandemiläget men vi startade upp en ny grupp med barn födda 

2014 på ett säkert sätt. 

 

 
Roslagscupen 
Även Roslagscupen blev påverkad av Covid-19 och ställdes in. 

Roslagscupsalliansen har haft möten minst en gång i månaden under hela året fram till vi tvingades 

ställa in. 

ÖSK:s representanter har varit Camilla Jansson, Viktoria Davidsson och Lars-Ove Olsson 

Avslutningar 

Den traditionsenliga Ungdomsavslutningen blev tyvärr också inställd p.g.a. Covid-19. Lagen hade 

själva hand om utdelning av diplom och medaljer mm. 

Damlagets avslutning ställdes också in av samma skäl. 

Aktiviteter 

Våra seniorlag på herrsidan: HÖFF:s A-lag kom på femte plats i division 6, och B-laget kom på 9:e 

plats i division 7. 

 

På ungdomssidan ser det hyfsat ut, återväxten på flicksidan är riktigt bra men på pojksidan är det lite 

tuffare läge. Det saknas också tränare/ledare, och det betyder att till nästa säsong så måste vi rekrytera 

mer folk. 

Verksamhetsberättelse 2020 
Fotbollssektionen 
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Planerade tränarutbildningar blev inställda under 2020. 

 

Vi har även haft en ungdomsdomarkurs för 5 och 7 manna lag där 20 stycken deltog. 
Ledare för den kursen var Ulf Wiberg och Lars-Ove Olsson. 

En digital domarkurs för 9 och 11 manna lag genomfördes också. 

 

Vi har hyrt konstgräset i Gimo så att alla lag har haft möjlighet till att träna där 

 

Mickael Eriksson har även detta år jobbat 50% som vaktmästare. Tommy Arvidsson har också hjälpt 

till på IP under året. Vi städade även omklädningsrum och läktaren i Ishallen 

Lars-Ove Olsson har varit handledare, vaktmästare och planskötare. Dessutom så har han skött om det 

administrativa jobbet. 

Lägergården kunde vi inte hyra ut på våren, och det blev lite inkomster på hösten. 

 

Valberedningen som består av representanter från varje lag har jobbat bra under året, och 

sammankallande för 2020 har varit Jenny Änggård. 

Damlag 

Ställde upp med 2 lag i seriespel. Hög närvaro på träningarna som visade sig i tabellerna. A-laget 

deltog i division 3 gjorde en klart godkänd insats, och hamnade på en klar 4:e plats. 

B-laget kom på en hedrande 6:e plats i division 5. Det blev bara enkelserie för båda lagen. 

I vår egen inomhus cup så hade vi 2 lag med. Resultatet blev riktigt bra, ett lag vann, och det andra 

laget kom på 3:e plats. Det var 12 lag som deltog i cupen. 

Deltog också i en cup i Norrtälje med 2 lag, och ett av lagen kom på 3:e plats. Upplandscupen blev en 

stor framgång. Vann semifinalen mot Div 2 laget Östervåla, och fick möta Vaksala SK (Div 2) hemma 

på IP i finalen. Efter en mycket jämn och spännande match så förlorade dom uddamålet. 

Många tjejer från flicklaget har provat på seniorfotboll, och har visat framfötterna. Det har varit ca 35 

st. som har spelat under säsongen. 

Tränare har varit Mikael Karlsson, Gert Eriksson, Max Änggård och Janne Schnell.        Lagledare och 

materialare har varit Camilla Jansson och Victoria Davidsson 

F 05/06/07 
28 tjejer har varit med under året. De har tränat 34 ggr. Deltagit med 2 lag i seriespel. Många av 

tjejerna har varit med i B-laget hela året, och några har också spelat med A-laget.           Lagledare har varit 

Maria Färnström och Malin Severin. Tränat har Per Landberg, Peter Myson, Johan Holmgren och 

Henrik Meldgaard. 

P 05/06/P 07 
Det här gänget har varit ca 10 st födda 06/07, och 5 st, födda 05 som var HÖFF spelare. De har tränat 

58 ggr. Spelade 3 st träningsmatcher. Deltog i seriespel med ett Kombinationslag med HÖFF. De 

gjorde en kanonsäsong och blev SERIESEGRARE. 

Krister Ånöstam och Tobias Jansson har tränat laget. Kristian Blom har fixat materialet mm. 

F/P 08 

15 spelare i det här laget. Har tränat 47 ggr med bra deltagande. Deltog i seriespel. Var med på en Cup 

i Väddö, och var med i Alunda på ett Poolspel i 9-manna, och gjorde riktigt bra ifrån sig. Spelade även 

en match mot ÖSK:s 07 lag. Tjejerna i laget har tränat några gånger med GNIF:s flicklag. 9 st från 

laget deltog på Domarutbildningen. Avslutade säsongen med en föräldramatch på IP, och hade sen 
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prisutdelning med korvgrillning. Matti Staring Reilander, Tobias Johansson och Tommy Söderlund 

har tränat. Jenny Andersén har skött lagledarsysslan. 

P09 
Totalt 17 spelare totalt. De har tränat 53 ggr. Deltagit i ett tufft seriespel med mycket förluster på 

våren. Hösten blev mycket bättre resultatmässigt, och det blev flera vinster. Glädjande är att alla 

kommer att fortsätta spela nästa säsong. 

Daniel Gustafsson och Joakim Klinga har tränat laget, och Camilla Weiler har fixat det  administrativa. 

F09/10 
26 spelare i det här laget, jämnt fördelat på årskullarna. Tränat 33 ggr, och ett snitt på 21 spelare/tr. 

Träningsmatch mot Gimo med alla spelare. Deltog första året för 7-mannalag i seriespel med blandade 

resultat, har utvecklats och gjorde en bra säsong. 

Tränare har varit Sofia Gustafsson, Therese Eriksson, Evamy Söderqvist och Andreas Grönvall. 

Gabriella Svanberg har fixat det administrativa. 
 

P 10 

13 (1 lån P11) spelare i det här gänget. De har tränat 58 ggr, och mycket tillsammans med P09. Laget 

har deltagit i seriespel, och spelat 5 matcher. Flertalet av matcherna med fint spel.                Dan Almcrantz har 

tränat laget. Kristian Krantz har varit lagledare, och Amanda Ström har fixat matchvärdarna. 

F 11 
16 st tjejer i det här laget, och de har tränat 35 ggr. De har spelat 2 matcher, som resulterat i vinster. 

Avslutade säsongen med föräldramatch, och korvgrillning med prisutdelning. 

Johan Lundmark och Mikael Eriksson har tränat. Madelene Toivonen Englund och Christine  

Johansson har varit lagledare. 

P 11 

Totalt 18 spelare med en kärntrupp på8-12 st. De har tränat 36 ggr. De har deltagit i 2 poolspel, med 

imponerande insatser, många mål och mycket bra spel. 

Simon Erixon, Johannes Sundström och Jens Eriksson har tränat laget 

P 12 

Det har varit spelare i det här gänget. De har tränat 38 ggr med ett bra deltagande. Har deltagit i ett 

poolspel, och 2 träningsmatcher. Avslutade säsongen med en föräldramatch.          Jerker Ström och Patrik 

Jernberg har tränat gänget. Martina Ström har varit lagledare. 

 

F 12/13/14 

Det här laget slogs ihop till hösten. Det resulterade ca 20 st tjejer som tränade.             De tränade 18 ggr, och 

avslutade med en föräldramatch 

Linnea och Markus Oskarsson, Joakim Ståhl och Oskar Molarin har tränat gänget.  Sara Lindholm och 

Emy Selander har fixat det administrativa. 

P 13 
Det här gänget var ihop slaget med F13 på våren, och de var 18 st. De tränade 7 ggr och spelade också 
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en träningsmatch mot Gimos FP13. 

Till en början så låg tränaransvaret på föräldrarna, men efter ett tag så blev det Daniel Alm,  Henrik 

Runermark och Simon Wegmüller som fixade träningen. 
Övriga ledare var Linn Lindén och Ann-Charlotte Edvinsson. 

Till hösten så delades gänget upp, och det blev enbart pojkar i laget. Det blev 15 killar, och de tränade 

7 ggr. De spelade även en returmatch mot Gimo, och det blev en välspelad och bra kämpat av 

pojkarna. Säsongen avslutades med en föräldramatch. Samma personer som tränade och hjälpte till på 

våren fortsatte på hösten. 

FP 14 

Det här laget startades upp i augusti 20, och det var ca 10 st. som var med. 8 st pojkar och 2 flickor. Vi 

tränade och lekte 8 ggr, och avslutade med en föräldramatch och diplomutdelning.          Lars-Ove Olsson 

tillsammans med föräldrar skötte om träningen. 

 

Sektionsstyrelsen 2020 
 

Jessica Smedjegård Ordförande 

Dan Almcrantz Kassör 

Therese Almcrantz Sekreterare 

Jenny Änggård Ledamot 

Anna Ek Ledamot, HÖFF representant 

Mikael Åkman Ledamot 

Camilla Jansson Ledamot 

Lars-Ove Olsson Ledamot 

Viktor Engstrand Ledamot 

Nicholas Brunicardi Ledamot 

Daniel Åkerlöf Ledamot HÖFF representant 

 

 

För Östhammars SK Fotboll 

 

 

………………………… 

Jessica Smedjegård, Ordförande 
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ÖSK-TENNIS VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2020 

 
År 2020 blev ett annorlunda år. 
När vi fick vetskap om det nya viruset, Covid-19, kunde nog ingen i sin vildaste 
fantasi förstå proportionerna av vad som väntade runt hörnet. 
En Pandemi som skulle lamslå en hel värld, och som påverkar oss än idag med sitt 
fasta grepp. 
 
Tennisverksamheten har såklart också blivit drabbad, men i stort sett har vi kunnat 
hålla igång ordinarie verksamhet utan större störningar. 
Klubben har följt Svenska tennisförbundets riktlinjer och har på det viset kunna bidra 
till den svenska folkhälsan på ett tryggt och säkert vis.  
Många nya namn och ansikten har kommit till våra banor under året som varit, kul! 
Förhoppningsvis stannar de kvar och spelar tennis när resten av samhället öppnar 
upp igen. 

 
TÄVLINGAR 

Årets tävlingar och seriespel har inte blivit som vi trodde, framförallt på nationell nivå. 
Matcher har spelats utan publik, tävlingar har blivit inställda, seriespel har blivit 
uppskjutet, uppskjutet igen, för att sedan ställas in, trist. 
Ljuspunkter finns dock, våra två aktivt tävlingsspelande juniorer har trots pandemin 
hunnit med att spela en hel del tävlingar med goda resultat, (Melvin K, Wilma J). 
 
ROGERS MINNE, 11 jan. 

Denna turnering är en riktig klassiker (tidigare trettondagscupen) som alltid drar 
spelare och publik.  
Pandemin var i början på sin resa, vilket gjorde att turneringen kunde genomföras 
utan större förändringar.  
Detta år spelade damer och herrar tillsammans, paren lottades ihop. 
Turneringen började med gruppspel, två matcher/par. 
Till kvartsfinal gick de åtta bästa paren. 
 

Final: 

Henrik J/Pelle J – Oliver k/Urban J  3-1,2-1                        
Efter tennisspel från morgon till kväll stod tillslut Henrik och Pelle som segrare. 
Matcherna spelades på tid, 2x15 minuter, vilket gör det spännande även för publiken. 
En trevlig och bra genomförd turnering av alla inblandade. 
 
On 13 Day 

Klubbens nya turnering ON 13 DAY, hade världspremiär den 13 juni på våra två 
utebanor.  
Tävlingen spelades under en dag, matcherna var jämna, vädret fantastiskt och 
burgarna som serverades från grillen var om möjligt ännu bättre.  
Kort sagt, succé! 
I finalen segrade Henrik J/Tomas B, de fick kämpa och slita men lyckades till sist 
vinna i två raka set mot Peter J/Wilma J. 
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ÖREGRUNDSVECKAN 

Denna vecka brukar bjuda på stora tävlings framgångar och bra inkomster då 
Öregrund abonnerar våra banor under en vecka. 
Men Covid-19 såg till att Öregrundsveckan blev inställd och ersattes av ett special 
klubbmästerskap, (öppet för de flesta). Deltagandet blev dock mindre och våra banor 
behövdes inte detta år. 
Synd på en annars bra inkomst. 
Det positiva är dock att Östhammars Sportklubb fortsatte leverera goda resultat. 
Resultat: www.tennis.se  
 

KLUBBMÄSTERSKAPET, UTOMHUS. 

Klubbmästerskapet spelades i augusti/september, deltagandet var svalt, men 
matcherna heta och insatserna höga med mycket prestige på spel. 
 
Motionssingel final: Oliver K- Jose H   6-1,6-0 
Herrdubbel final: Oliver K/Johan k-Micke P/Peter N   6-3,6-0 
Mixdubbel final: Eva J/Tomas B-Jenny O/Urban J   7-6 (9-7), 2-6, 10-4 
 

SERIESPELET 
Allsvenskan, H 35, Mellan Div. 3 A, ute.  
Resultat: Inställt, p.g.a Covid-19 
Laget bestod av: Lars Ceder, Henrik Johansson samt Per-Anders 
Kumar. 
 
STADSMATCHEN 

Den 34:e stadsmatchen i ordningen spelades på Öregrunds hemmaplan i år, den 12 
september. 
Vårt lag åkte till banorna i Tallparken med gott självförtroende och med fjolårets 
seger i ryggen. 
Tretton matcher avverkades under dagen och förutsättningarna var enkla, först till sju 
segrar, då är försprånget ointagligt och segern i hamn. 
Tyvärr nådde vi inte ända fram, utan det blev förlust med 8-5. 
 
VANDRINGSPRISER 

Hasselquists Vandringspris: Melvin Kumar 
Familjerna Nilssons Vandringspris: Wilma Johansson 
 
Melvin och Wilma representerar ÖSK-tennis på ett föredömligt vis i 
tävlingssammanhang. För deras engagemang, träningsvilja och resultat tilldelas de 
ännu en gång Hasselquists och familjerna Nilssons vandringspris.  

 

UTBILDNING 

Henrik Johansson och Per-Anders Kumar har tränat ett par juniorgrupper. 
Oliver Kumar har gått tränarutbildning och står på tillväxt. 
 

RANKING 

Spelare, resultat och aktuell ranking hittas på www.tennis.se   
 

http://www.tennis.se/
http://www.tennis.se/
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ÖVRIGT 

Träningslägret i Mariehamn, blev inställt, p.g.a Covid-19. 
Prova på tennis, två dagar har genomförts. 
Tennis fritids, två dagar har också genomförts, härliga dagar med glada barn! 
 
STYRELSEN HAR UNDER ÅRET HAFT NEDANSTÅENDE SAMMANSÄTTNING 

 

Ordförande: Cecilia Larsson 
Vice ordförande: Erik Rudolfsson 
Kassör: Peter Johansson 
Sekreterare: Henrik Johansson 
Ledamot 1: Lars Ceder 
Ledamot 2: David Häggkvist 
Ledamot 3: Per-Anders Kumar 
Ledamot 4: Elinor Kumar 
Ledamot 5: Per Stangebye 
Valberedning: Vakant 
6 protokollförda sammanträden samt sektionsårsmötet har hållits under året. 
 
 

 

 

Östhammar februari 2021 

Östhammars Sportklubb 
Tennissektionen 
Styrelsen 
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Östhammars SK Ishockeysektionen 

Verksamhetsberättelse för 2020 

Ishockeysäsongen 2020-2021 var besvärlig och tråkig på många vis. I och med restriktioner pga 

Corona kunde vi inte genomföra vår verksamhet som planerat. Under en del av säsongen var ishallen 

helt stängd och under större delen av resten var vår verksamhet begränsad till de allra yngsta. Ingen 

senior eller veteran verksamhet. Ingen allmänhetens eller friåkning. Under långa perioder fick vi bara 

träna då inget utbyte med andra klubbar tilläts. Många medlemmar var rädda. I och med att 

upptagningen för våra lag sker från flera orter/områden valde flera att helt avstå från att delta pga 

smittorisken. 

Det tråkigaste under säsongen inträffade dock på slutet då vår kära Ylva Vidhög avled. Ylvas insats 

för ÖSK hockey är svår att på några få rader förklara. Hon tog hand om allt möjligt från isschemat, all 

spelarregistrering, alla utbildningsanmälningar, nycklarna, matchannonsering, posthantering, kontakter 

med kommun, förbund och Sisu/RF, matchbokningar och allt möjligt. Vidden av hennes insats 

kommer vi nog aldrig riktigt förstå. Ylva tilldelades ÖSK hockeys hederspris 2020-2021 postumt för 

sina insatser.  

Tack för allt Ylva. Vila i frid 

Möten 

Sektionen har haft 5 ordinarie styrelsemöten under 2020 utöver årsmöte och efterföljande 

konstituerande styrelsemöte. 

Styrelsens sammansättning före och efter årsmöte framgår av bilaga 1 

Tränare och ledare för respektive lag säsongen 2020-2021 framgår av bilaga 1 

Verksamhet:  Under säsong 2020-21 har vi haft följande lag/grupper: 

Herrlag, (seriespel i Division 4 ställdes in pga corona) 

Damlag, (påbörjade träning men ställdes in pga av corona) 

 

Flicklag, Flickor spelade enstaka matcher innan allt ställdes in av corona 

 

-05,  

-06-07, 

-08-09-10 

-11-12,  

Skridskoskolan  

Veteraner  
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Team 05:s aktiviteter under säsongen 2020/21 

Verksamhet som var 2020/2021: 

Spelare i laget 1 st född 03,3 st födda 04, 12 st födda 05 1 st född 06 (inga flickor) 

 

 

Försäsong med A-lag samt egen. 

Isträningar i Rimbo innan is i Östhammar. 

Träningsmatch mot Knivsta 

U16 seriespel 1 match innan corona stopp. 

Internmatch blandad med 06/07 

J18 Samarbete med Gimo 

J18 Div 1 Östra A, 4 matcher 

Gemensamma träningar U16/J18 Gimo 

1 spelare med i TV-puck uppland netto trupp.  

2 spelare antagna till Hockeygymnasium  

  

Individuella träningstillfällen (friåkning) 

Skills competition 

Träningar på Öregrundsrinken när ÖSK hallen stängd. 

ca 90 isträningstillfällen (inklusive individuella träningar) 

Medelnärvaro på 90 tillfällen ca 62 % 

Landhockey/inlines träningar "off ice" i ÖSK hallen 
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P06/07 Aktiviteter 

Antal spelare i truppen var 20 stycken (en född 2008, åtta födda 2007, tio födda 2006 och en 

2005). Ledarteamet för laget bestod av huvudtränare Fredrik E, en assisterande tränare 

(Fredrik T), en målvaktstränare (Jimmy), fyra materialare (Ronnie T, Ronnie A, Sören och 

Fredrik S), en lagledare (Anders), en lagkassör (Örjan) och en webbmaster (Henrik). 

Isträningar: under perioden augusti-mars var målsättningen att köra 85 ispass med laget, 

men p g a coronarestriktionerna kunde endast 60 ispass genomföras. Ishallen var stängd under 

perioden 19 december-24 januari och då kördes träning utomhus på barmark istället. 

Barmark: försäsongen startade den 22 april med barmarksträningar och laget samlades en 

gång i veckan fram till midsommar. Efter sommaruppehållet startade träningarna igen den 5 

augusti och fram till isträningarna startade i september kördes cirka två pass i veckan. Under 

perioden från april fram till september genomfördes 16 pass, varav två på is i Rimbo. 

Matcher: september-mars. Under perioden spelades totalt åtta matcher; fyra seriematcher, en 

träningsmatch och två internmatcher och en match tillsammans med 05-laget. 

Övriga aktiviteter under säsongen:  

• cykelutflykt i juni med bad och hamburgare vid Sunnanöfjärden 

• ispass i Rimbo i augusti 

• träningsdag med avslutande ispass i Rimbo i augusti 

• träningsläger på hemmaplan med avslutande träningsmatch mot Knivsta 

• friåkning vid tre tillfällen under sportlovet 

• startade en Instagramsida för laget 

• införskaffande av träningsutrustning 

• inköp av en ny komplett målvaktsutrustning 

• inköp av nytt matchställ 

• domarutbildning för fyra spelare i laget (Erik, Anton, Ossian och Leo) 

• hockeyledarutbildning Grundkurs för två ledare (Anders och Jimmy) 

• försäljningar för att samla pengar 

 

PF09/10  

Försäsongsträning bl a vid Frösåkersvallen och i ishallen 

Träningstillfällen: 43 st  

Medelnärvaro på träning: 52 %   

Antal spelare i laget: 15st varav 3st flickor 

Födda 08: 2st  

Födda 09: 4st  

Födda 10: 6st  

Födda 11: 3st  

Den planerade sammanslagningen med Hallstavik uteblev då förbundet beslutade att 10-

serien skulle fortsätta att spela på tvären. Vilket innebar att både vi och Hallsta klarade av att 

få ihop lag till poolspelen.  
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PF11/12 Aktiviteter 

Träningstillfällen: 42st träningar, 2 träningsmatchet mot Gimo innan pandemins utbrott 

stoppade allt kontakt med sportsliga omvärden. 11:orna förlorade stort och 12:orna vann stort. 

Medelnärvaro på träning: 66% 

Antal spelare i laget: 34st varav 2-3st tjejer under säsongen. 

Födda 10: 2st 

Födda 11: 9st  

Födda 12: 10st + 1st som återupptog ishockeyn under slutet av säsongen. En tjej.  

Födda 13: 7st + 1st som provat på 

Födda 14: 4st  

Det har varit en stökig säsong i form av omställningar. Jag upplever att jag tappat mycket 

kontakt med föräldrarna pga att vi inte får ladda upp och ladda ur i omklädningsrummen. Jag 

hinner inte av isen förrän nästan alla har satt sig i bilen och åkt. Avbrottet under december - 

januari tog gnistan ur många vuxna och spelare. Jag såg att gnistan och förväntningarna 

suddades ut i form av att tävlingen mot andra försvann och där med mångas driv att puscha 

framåt. Jag har som plan att hinna köra landhockey i hallen under barmarksäsongen. Jag vet 

att många sysslar med andra idrotter och aktiviteter. 

 

Vi har fått flera ledare på isen vilket är bra. 
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ÖSK Hockeys hederspris 

Säsongen 2020/2021 tilldelas  

Ylva Vidhög 

ÖSK Hockeys vandringspris  

 

Med följande motivering: 

Ylva Vidhög var ÖSK hockey. Ända in i det sista jobbade hon för oss och ÖSKs bästa. Ingen har lagt 

ner mer tid, kraft och engagemang i ÖSK Hockey under de senaste 20 åren. Hennes insats har varit 

ovärderlig. Tack Ylva för allt! 
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Bilaga 1 till verksamhetsberättelsen ÖSK Hockey 2020-21 

Styrelsesammansättning ÖSK hockey 

 

Före årsmöte    Efter årsmötet 

Ordförande Johan Köhler   Johan Köhler 

Vice Ordf Ylva Vidhög   Vakant 

Kassör Malin Hübinette  Malin Hübinette 

Sekreterare Pernilla Eriksson  Pernilla Eriksson 

Ledamot Ylva Vidhög   Vakant 

Ledamot Per Malmsten   Per Malmsten 

Ledamot Anders Lind   Johan Sundberg 

Ledamot Vakant   Vakant 

Ledamot Vakant   Vakant 

Ledamot Sören Söderlund  Sören Söderlund 

Curling Erik Rudolfsson  Erik Rudolfsson 

Suppleant Johan Sundberg och Fredrik Eriksson Fredrik Eriksson och Vakant 

 

Ledare för lag säsongen 2020/2021 

A-laget: 

Huvudtränare:  Mats Severin 

Ass.tränare:  Ulf Mattsson 

Lagledare:  Joakim Eriksson 

Material:  Christer Boström, Jonny Persson och Roger Hägglund 

Maskot.  Patrik Eliardsson 
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Flick/Dam 

Tränare Benny Wahlqvist, Alexandra Wahlqvist,  

Hjälptränare Fredrik Eriksson, Johan Köhler, Andreas Mattsson 

Material Benny Wahlqvist 

05 

Tränare Niklas Tegelberg, Mats Severin 

Lagledare Anne-Lie Wallinder 

Material Tommy Lindqvist 

06-07 

Tränare Fredrik Eriksson, Fredrik Tranberg, Erik Andersson, Jimmy Boström, Filip Ling 

Lagledare Anders Adill 

Material Ronnie Andersson, Sören Andersson, Fredrik Strand, Ronnie Thiger och Mattias 

Eriksson 

08-09-10 

Tränare Johan Köhler, Mattias Andersson, Fredrik Isacsson 

Lagledare Ida Bladh 

Material Per Malmsten 

11-12 

Tränare  Markus Söderblom, Andreas Söderblom, Erik Gottardsson, Stefan Naeslund, Gustav 

Eriksson, Johan Holtari 

Lagledare  Anders Löwén 

Material  Marcus Holmgren, Stefan Naeslund 

Skridsko/hockeyskola 

Ledare Markus Söderblom, Mattias Andersson, Andreas Nordén 

 

Veteranhockey 

Janne Schnell, Fredrik Eriksson 
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Ismakare:  

Lars-Gunnar Swing, Roine Karlsson, Tommy Färnström, Patrik Eliardsson, Lars Pettersson, Per 

Lundmark, Sören Söderlund, Jan-Olov Källman, Stefan Njurling, Karl-Arthur Östlund, Lars-Gunnar 

Holm, Karl Georg Åhlström och Bengt Andersson 

 

Kafeteriaansvarig: 

Åsa Nordgren 

 

Domaransvarig: 

Benny Wahlqvist 

 

Sekretariatspersonal: 

Pernilla Eriksson, Ulf Wiberg, Rolf Ohlsson, Adnan Qadour, Benny Wahlqvist, Anja och Per Gille, Malin 
Hübinette, Tuula Tenhunen-Ohlsson, Joachim Lindström, Alexandra Wahlqvist, Kicki Eriksson, Anders 
Söderström, Jenny Stigsson, Jeanette Renstål, Jessica Myhrberg, Sören Myhrberg och Janne 
Wennersten 
 
 
Entrépersonal: 
 
Kurt Söderlund, Annika Söderlund 
 

 

 

 


